

# 凯门富乐斯-K-FLEX力索兰特联系我们

产品名称	凯门富乐斯-K-FLEX力索兰特联系我们
公司名称	广州东园进出口贸易有限公司
价格	1.00/平方
规格参数	K-FLEX:凯门富乐斯 KCLB1级:25mm 中国:苏州吴江
公司地址	广州市番禺区钟村街钟韵路易事达商务大厦3A30-1室
联系电话	020-31125269 18665651772

## 产品详情

力索兰特凯门集团(L' ISOLANTE K-FLEX GROUP)

力索兰特凯门集团 ( L ' ISOLANTE K-FLEX GROUP ) 是专业生产柔性橡塑发泡绝热材料的国际公司，公司总部位于意大利米兰。集团公司在全球拥有15个生产基地，大多数国家设有分支机构，员工总数超过3000人。

力索兰特凯门集团 ( L ' ISOLANTE K-FLEX GROUP ) 于2007年在中国苏州投资成立力索兰特 ( 苏州 ) 绝热材料有限公司，建成了拥有全新技术的现代化生产基地。力索兰特 ( 苏州 ) 绝热材料有限公司所提供的产品生产完全遵循意大利总部标准和技术，产品质量满足欧洲标准和中国国家标准的要求，满足各种市场需求。

L ' ISOLANTE K-FLEX GROUPL ' ISOLANTE K-FLEX GROUP is an international corporation specialized in the production of thermal and acoustic flexible elastomeric insulation materials with its headquarter in Milan, Italy. The group is presence in more than 60 countries, with 15 production facilities in all continents and more than 3,000 employees.

L ' ISOLANTE K-FLEX (SUZHOU) COMPANY LIMITED is established in 2007 as a member of the L ' ISOLANTE K-FLEX GROUP. K-FLEX Suzhou has global access to strong fundamental research programs and state-of-the-art levels of technical knowledge and customer support. With the latest technologies, K-FLEX Suzhou is serving the market with advanced insulation products that customized to meet the Chinese National Standard and fully comply to the requirements in the region.